
Konguta Kooli Hoolekogu koosoleku protokoll 3/2023-2024 

 

Aeg: 29.01.2024        Kell: 18.02 - 19.30 

 

Kohal:  Martin Raat, Kaido Õunapuu, Inga Hanni, Jaan Aia, Meeli Treier,  Maiden Vilu, Nele 

Frei, Kaspar Tennokese, Triin Kütt, Piia Appo, Liina Tamm, Priit Värv 

Puudb: Kristiina Jurken 

Koosoleku koht: Konguta Kooli meediaklassis, Teams keskkond 

 

Päevakord: 

● Eelmise protokolli ülevaatamine. 

● Kuidas  hakkab käima koolilõuna raha arvestamine, millised on erisused ja kui täpselt 

seda lugema hakatakse. Kas tuleb kiipkaardi süsteem ja kui paindlik see on? 

● Kuidas hakkab olema menüüde teavitamine, et saaks otsustada, et mis päeval laps sööb 

ja mis päeval ei söö. 

● Kas streik on nüüd lõppenud? 

● Kas on streigiga seoses on veel mingeid õppetöö muudatusi tulemas?  

● Kas esimese kooliastmes peab üldse olema õpilase hindeline hindamine või saaks selle 

asendada kirjeldava (nii suulise kui kirjaliku) hindamisega. Heaks näiteks on Elva 

Gümnaasiumi hindamise süsteem. 

Arutati: 

● 1. jaanuarist 2024 kehtib uus Koolieelsesse lasteasutusse vastuvõtmise ja väljaarvamise 

kord Elva vallas. 1. jaanuarist 2024a. kehtib ka uus Elva valla koolieelse lasteasutuse 

hoolekogu moodustamise kord ja töökord. Mõlemad dokumendid on saadetud 

Hoolekogule tutvumiseks 19.12. 2023a. Hoolekogu on materjalidega tutvunud.  

● Väga rahul ollakse info edastamisega e-koolis, lapsevanemad on kõik vajaliku leidnud, 

jätkata info edastamist läbi e-kooli lastevanemate meili peale. 

● Mobiiltelefonide kasutamine koolimajas? Kuidas sellega jäi? 

Otsustati: Kodukorras on tehtud muudatused ja telefonide kasutamine on reguleeritum, 

nt 6.klass annab oma telefonid hoiule koolipäeva alguses ja saab tagasi peale tunde. 

Laste harjutamine nutitelefoni kasutamise muudatustega käib ja tegevust 



korrigeeritakse vastavalt olukorrale. Esimene tagasiside on pigem positiivne ja laste 

tähelepanu antud teemale on saadud ning siit on võimalik edasi liikuda. 

● Õppekava muudatused tulevad, tunnijaotusplaan on tehtud ja töö käib lõimingute ja 

üldosaga.  

Otsustati: Üldosa arutamisse kaasatakse ka hoolekogu liikmeid. Direktor informeerib 

hoolekogu jooksvalt, kui saab töögrupiga ühineda ning nendel teemadel kaasa rääkida. 

● Laste Unistuste Päev - fondi on kogunenud 2843 eurot ja Olümpiamängude projektist 

on saadud 700eurot, aga töö veel käib. 

● Unistuste Päeva toimumise aeg on 5.-6. juuni 2024 

● Koostöö lapsevanematega -” Lapsevanem tagasi koolis”, selle lükkame edaspidiseks 

● Saint Gobain võtab lapsi vastu koostöös “Võta laps tööle kaasa päev” raames 

● 23.veebruar on lühendatud tööpäev, millega seoses võikski kasutada lapse tööle kaasa 

võtmist. 

● 22. veebruar on Eesti Vabariigi aastapäeva kontsert kl 18.00 Konguta Rahvamajas, 

kõigile lastele ja vanematele, taas võimalus heategevuseks 

● Tegevused värskes õhus - julgustada, et õpetajad võiksid seda võimalust kasutada 

● Laste kojusaatmine peale koolipäeva lõppu kui laps ei osale huvitegevuses. Direktor 

arvab, et selle korraldamine on olnud keeruline, seepärast, et lapsed ei taha kuuletuda.  

Otsustati: Hoolekogu aitab kaasa info edastamisega lapsevanematele. Kaspar teeb 

kirja mustandi ja edastab siis direktorile laialisaatmiseks. 

● Logo ja kooli kodulehe uuendamine. Direktor tutvustas uue logo kavandeid. Kaasame 

veel lapsi ning püüame saada ideid. Kodulehe uuendamise osas ootame 

hinnapakkumist. Kaaluda ka avaliku konkurssi korraldamist Elva valla lehes või Tartu 

Postimehes, kust võib tulla ka väga huvitavaid ideekavandeid. 

● Kooli logoga pusa ja meeneid on mõistlik tellida/uuendada, kui on saanud paika uus 

kooli logo. Seega need hetkel pausil. 

● Streik, kuidas läks ja milline on tagasiside? Vastan, et streik on lõppenud eelmisel 

nädalal, ning tavapärane töörütm on taastunud. Lapsevanemate küsimus, et kas lasteaias 

toiduraha puudutud päevade eest peab maksma? 

Vastab: Priit Värv, et uurib vallast järele ja lisab selle hiljem hoolekogu listi. 



Otsustati: Direktor kajastab e-koolis lapsevanematele, et streik Konguta Koolis on 

lõppenud ning töörütm taastunud. 

● Toiduraha lisatasu koolilõuna eest, kuidas see hakkab käima? 

Lapsevanem küsib, et kes maksab pildiraha uue õpilaspileti peale, millega hakatakse 

registreerima söömist? 

Arutatati: 

Uued kaardid, mis on multifunktsionaalsed (bussisõiduks, raamatukogu, sööklas,  jms) 

tulevad, valmis peaks olema see veebruarikuus. Priit Värv vastab, et kindlasti tuleb 

kaardiga kaasa selgitav juhend. 

● Direktor soovitab, et Pildikompanii sügisesed digifailid on vanematel ehk  alles. 

Kui lapsevanem ei saada pilti, siis on koolil luba lapsi pildistada. Täpsemad 

detailid  uuele  süsteemile üleminekul selguvad veebruarikuus. Vallavanem 

uurib ning edastab vajaliku info koolile, samuti on ettenähtud testperiood, mil 

Elva Teenused aitavad kohapeal.  

● Lapsevanema mure, et kui laps sööb ainult leiba ja vett, kas siis peab ka 

maksma? 

Priit Värv vastab, et peab leidma kompromisse kõigi osapoolte koostöös. Samuti tuleb 

tõsta laste toidu teadlikkust  ja siin saavad lapsevanemad ja õpetajad olla eeskujuks. 

Küsimus vallavanemale: Kas toiduraha on tulnud, et jääda? 

Vastab: kas just jääda, seda ei tea veel ette, kuid kui kõik hinnad on tõusnud, siis peab 

panustama ka lapsevanem. Meil on ka teisi toetajaid nt PRIA, mille kaudu tulevad 

puuviljad, samuti toetatakse piima ja munade ostu.  

● Esimese kooliastme hindamine? Kas see peab olema? 

Maiden arvab, et numbriline hindamine on väga hea. 

Kaspar arvab, et see numbriline hindamine esimese kooliastmes ei ole hea, see tekitab 

lastes lisa stressi ja kihistab lapsed. Pigem peaks hindamine tooma välja õpilase 

hetkeseisu seatud eesmärkide suhtes, motiveerima teda ja seadma õpilasele konkreetsed 



juhised järgmiste sammude tegemiseks. Selle kohta on tehtud mitmeid teaduslikke 

uuringuid (nt Tartu Ülikooli poolt läbiviidud uuring  “Eesti Üldhariduskoolides 

kasutatavad hindamissüsteemid” 2018a), mis soovitab minna üle õpilasele kirjeldava 

(nii suulise kui ka kirjeliku) tagasiside andmisele. Seega kaaluda Konguta Koolil 

üleminemist esimese kooliastme hindamisel tänapäevasele hindamise süsteemile, nii 

nagu see toimub Elva Gümnaasiumis. 

Direktor arvab, et neid muutusi ja ideid saab arutada uue õppekava arendamise raames. 

● Uus hoolekogu koosolek 25. märtsil kl 18.00 

Koosolekut juhatas: Kaspar Tennokese 

Protokollis: Meeli Treier 

 

 


